
  

 

 

 

   
  

  
 

 
   

  

   
  

     
  

 
 

  
 

   
     

 
 

   
 

   
 

  
  

 

 

 

  

Aan Gedeputeerde Staten van de Provincie Zeeland 

Betreft: Biovergister en onevenredige belasting Rilland en omgeving 

Rilland, 28 september 2018 

Geachte commissie, 

Rilland is gelegen in de flessenhals van de Bevelanden. Daarmee is Rilland en directe omgeving geen 
stil gebied. De trein en de snelweg gaan er van oudsher vlak langs. Nu zien we een aantal 
ontwikkelingen op ons afkomen waar we ons zorgen over maken. We vragen ons af of Rilland niet 
onevenredig belast wordt. 

De Biovergister die Engie in de Bathsepolder gepland heeft maakt de gemoederen los in Rilland. De 
bewoners maken zich zorgen over de verkeersoverlast van gemiddeld 200 vrachtwagens per dag en 
niet te vergeten de stankoverlast die dit zal geven. Ook op de informatieavond gaven de mensen van 
Engie aan dat enige stankoverlast niet te voorkomen zal zijn. Ze gaven daarbij aan dat we de boeren 
die naast ons het land bemesten ook stank verspreiden. Dat hoort volgens de informant van Engie bij 
het wonen op het platteland. Er is volgens ons wel een verschil, Engie zal vrijwel elke dag stinken, de 
boeren die het land naast ons bemesten maar enkele dagen per jaar. 

Dit is niet het enige waarmee Rilland onevenredig wordt belast. In 2019 is gepland dat het traject van 
de nieuwe kV 380, klaar is waarbij 80 meter hoge toren ter hoogte van Volckersdorp geplaatst wordt 
wat het landelijke karakter zonder meer zal aantasten. Ook de masten die in de flessenhals geplaatst 
worden zullen goed zichtbaar zijn in het landschap. 

Ook de aanwezige kassen, hoewel goed afgeschermd door groen en de windturbines zijn zeer goed 
zichtbaar in het landschap. 

Wat voor de bewoners ook direct overlast geeft is het feit dat metingen door de gemeente 
Reimerswaal hebben uitgewezen dat de maximaal toegestane snelheid van 30 KM in Rilland dorp en 
de Stationsbuurt veelvuldig wordt overschreden. Helaas heeft dit nog niet tot maatregelen geleid 
ondanks het feit dat deze kwestie al jaren sleept en er overleg met de gemeente heeft 
plaatsgevonden; dit heeft vooralsnog niet tot actie geleid. Wel is er een toezegging gedaan dat er 
maatregelen getroffen gaan worden maar tot op heden is er nog niets gebeurd. 

We zouden het als bewoners fijn vinden als er geen nieuwe grote initiatieven meer mogelijk gemaakt 
worden, als de commissie zich inzet om Engie niet naar Rilland te laten komen en als er in het dorp 
Rilland en Stationsbuurt maatregelen getroffen worden om de leefbaarheid van de beide dorpen te 
vergroten. Daarbij is een goede treinverbinding van groot belang voor de leefbaarheid van Rilland en 
omgeving. Door de trein blijven mensen met gezinnen zich in Rilland vestigen. 

Met vriendelijke groet, namens bezorgde bewoners, 

jrd
Schrijfmachine
18924455
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